
PROTOKÓŁ NR 39 

Z posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej 

Z dnia 8.12.2017 r. 

 

W posiedzeniu brało udział czterech członków Komisji Infrastruktury Społecznej, Zastępca 

Wójta Gminy i Skarbnik Gminy. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji 

3. Analiza projektu budżetu na rok 2018 

4. Pytania, wnioski i interpretacje radnych 

5. Zakończenie 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Małgorzata Tarnowska, 

która przywitała obecnych członków Komisji, Zastępcę Wójta Gminy Krzemieniewo pana 

Radosława Sobeckiego oraz Skarbnik Gminy panią Dorotę Andrzejewską. 

Ad. 2 

Uwag do proponowanego porządku posiedzenia oraz do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Obszerną informację dotyczącą projektu budżetu gminy na rok 2018, przedstawiła Pani 

Dorota Andrzejewska - Skarbnik Gminy. Przedstawiła planowane dochody w 2018 r. ogółem 

35.064.333 zł. Omówiono kolejno wszystkie źródła dochodów, które złożyły się na wyżej 

ustaloną sumę oraz sposób wyliczenia poszczególnych pozycji dochodów. Przedstawiono też 

nową pozycję dochodów z odpłatności za ścieki od mieszkańców, którzy w roku 2018 

podłączą się do sieci kanalizacji sanitarnej. Przedstawiono radnym planowane dotacje, które 

w projekcie budżetu zostały przyjęte na podstawie informacji otrzymanych od Wojewody 

Wielkopolskiego. Suma planowanych wydatków budżetu w roku 2018 wynosi 43.358.000 zł. 

Przedstawiono Wzrost planowanych wydatków w poszczególnych rozdziałach klasyfikacji 

budżetowej. Skarbnik Gminy poinformowała , ze w roku 2018 największą pozycja wydatków 

inwestycyjnych będzie budowa oczyszczalni ścieków w Luboni i budowa sieci kanalizacji 

sanitarnej w miejscowościach Lubonia, Kociugi., Drobnin, Garzyn, Górzno i Krzemieniewo, 

na co przeznacza się kwotę 13.897.528 zł. Drugim zadaniem inwestycyjnym jest planowana 

na rok 2018 budowa ,,Otwartej Strefy Aktywności W Nowym Belęcinie" na która 

zaplanowano kwotę 100.000 zł, Inne zadania majątkowe są przedsięwzięciami planowanymi 



w ramach funduszy sołeckich poszczególnych wsi. Poinformowano, że planowany deficyt 

budżetu gminy w roku 2018 ustalono na poziomie 8.293.667 zł, Zostanie on w całości 

sfinansowany pożyczką zaciągniętą w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

W szczegółach propozycję zadań inwestycyjnych przeznaczonych do realizacji w 2018 roku 

przedstawił Zastępca Wójta Gminy.                      

 

Ad.4 

W związku z omawianiem budżetu gminy na rok 2018, radni zapytali: 

Radna Małgorzata Tarnowska zapytała czy szkoły oraz jednostki organizacyjne  

są ubezpieczone w jednej firmie ubezpieczeniowej. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że szkoły oraz jednostki organizacyjne gminy, 

ubezpieczone są  w jednej firmie ubezpieczeniowej. 

Radny Piotr Majchrzak zapytał o wysokość przewidywanej dotacji na budowę ,,Otwartej 

Strefy Aktywności w Nowym Belęcinie". 

Radny zapytał również, czy w Luboni na sprzedaż są działki budowlane. 

 Radny zaproponował założenie lampy ulicznej przy wyjeździe z Luboni w kierunku 

Pawłowic. Radny uzasadnił tym, że wprowadził się w tym miejscu nowy mieszkaniec, który 

jednocześnie  wyraził chęć wykonania projektu i tym samym zwolnić gminę z poniesienia tej 

części kosztów. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że gmina na budowę ,,Otwartej Strefy Aktywności w Nowym 

Belęcinie" przewiduje otrzymanie dotacji w wysokości 70 % kosztów zadania. 

W Luboni do sprzedaży są trzy działki. Natomiast cena działek będzie znana po wykonaniu 

operatu. 

Odnośnie założenia oświetlenia Zastępca Wójta wyjaśnił, że jest to temat do dyskusji z firmą 

ENEA. 

Radna Katarzyna Wysocka ponownie apelowała o wyłączenie świateł na budynku 

socjalnym kompleksu boisk sportowych „Orlik” w Pawłowicach. 

 

 

 

 

 



Ad. 5 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji poddała głosowaniu projekt 

budżetu na rok 2018. 

Projekt budżetu na rok 2018 został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodnicząca dziękując wszystkim za udział zakończyła posiedzenie. 

 

Protokołował T.S. 

Przewodnicząca Komisji: 

Członkowie Komisji                                                                                           Małgorzata Tarnowska  

Piotr Majchrzak 

………………………………. 

Katarzyna Wysocka 

………………………………. 

Stanisław Żabicki 

……………………………….. 

 


